

%NRV ¹		معدل ووسطي	Average Value
34	في الجرعة اليومية (1 جرعة = 6.7 غ مسحوق) per daily portion (1 Portion = 6.7 g powder)	268 mg	Calcium كالسيوم
36		134 mg	Magnesium مغنيسيوم
15		2,1 mg	Iron حديد
100		10 mg	Zinc زنك
67		0,67 mg	Copper نحاس
50		1,0 mg	Manganese منغنيز
150		60 µg	Chromium كروم
31		16,8 µg	Selenium سيلينيوم
150		7,5 µg	Vitamin D فيتامين د

¹ NRV (percent of the daily reference intake value Adults) (قيمة معدل الاستهلاك اليومي (البالغين))

صنع وبيع وتصميماً لمجموعة PM الدولية
Patented
Exclusively developed and manufactured for PM-International Group.

FitLine®

Restorate



فاكهة
حمضية



مكمل غذائي على شكل مسحوق مع أملاح معدنية، والعناصر النادرة وفيتامين د3 مع السكر ومحلي.
التكهة: برتقال وليمون.

التحلية: ستيفيول جليكوسيدات من أصل نباتي.

Food Food supplement in powder form with minerals, trace elements and vitamin D₃.

Flavour: Orange-lemon.

With sugar and sweetener.

Sweetener: Steviol Glycosides of vegetable origin.

AE طريقة التحضير: يضاف مقدار 3 مكابيل الى 250 مل من الماء العادي (6,7 غ) مرة واحدة يوميا مع التحريك باستمرار حتى يذوب تماما. بعد الذوبان الكامل يشرب فوراً على شكل رشقات، مثالي للإستهلاك مساءً.

EN PREPARATION: add 250 ml of still water to 3 level measuring spoons of powder (6,7 g) once a day stirring constantly until completely dissolved. Always drink in sips immediately after preparing. Ideally in the evening.

يکفي ل 30 جرعة (6.7 غ) لكل واحدة
equals 30 portions each with 6,7 g powder

مقترحت لتقسيم
Decoration suggestion

جودة منتج عالية مطابقة لمعيار GMP الدولية

Excellent product quality according to international GMP standards.

يستهلك قبل و رقم الدفعة: انظر أسفل العلية. يحفظ في مكان بارد وجاف.

Best before end and Lot No.: see bottom of can. Store in a cool, dry place.



ملاحظات: لا تتجاوز الجرعة اليومية المذكورة والموصى بها. لا ينبغي أن تستخدم المكملات الغذائية كبديل عن نظام غذائي متنوع ومتوازن ونمط حياة صحي. تحفظ بعيدا عن متناول الأطفال. غير مناسبة للأطفال.

CAUTION: Do not exceed the stated recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet and a healthy lifestyle. Keep out of reach of young children.



PM-International AG
An der Hofweide 17
67346 Speyer, Germany
www.fitline.com



PRODUCT QUALITY
regularly independently
TESTED by ELAB
www.elab-analytik.de/pm-international